
 

 

 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG        17.131351 
Artikel 38 Reglement van orde voor de vergaderingen 

en andere werkzaamheden van de Raad

 

Schriftelijke vraag aan ☒ het college van burgemeester en wethouders  ☐ de burgemeester 

 

Onderwerp: afvalinzameling 

 

Vanaf 1 december 2017 wordt er in onze gemeente gestart met een nieuwe manier van afval 

inzamelen. De doelstelling is om een betere scheiding van afval te realiseren. Diverse afvalproducten 

kunnen hergebruikt worden. Hierdoor blijft de afvalstoffenheffing uiteindelijk ook laag. Om tot een 

nieuwe manier van afval inzamelen te komen heeft de gemeente Uden een pilot uitgevoerd in een deel 

van Uden. De resultaten van de pilot zijn gecommuniceerd naar de burgers. Bepaalde zaken zijn nog 

onduidelijk voor de burgers. Het gaat onder meer om: 

 het oud papier wordt - zoals dit al jaren gebeurt - opgehaald door de verenigingen. Over de wijze 

van inzameling is geen melding gedaan naar de burgers.  

 De inzameling van plastic wordt aangevuld met blik en drankkarton. Dit vraagt om een plastic zak 

die hier geschikt voor is.  

 Om plastic aan te bieden kan er gebruik gemaakt worden van een ring (kroonring) die aan een 

lantaarnpaal bevestigd kan worden. Hier kan vervolgens de plastic zak aangehangen worden. Op 

deze wijze hangen de plastic zakken geconcentreerd bij elkaar. De kans dat zakken wegwaaien 

vermindert daardoor.  

 

De fractie van VVD-Leefbaar Uden heeft hierover de volgende vragen aan het college: 

1. Bent u met ons van mening dat bovenstaande informatie gecommuniceerd dient te worden naar 

de burgers en kunt u aangeven wanneer dat gebeurt? 

2. Kunt u bevestigen dat de wijze van oud papier inzamelen bij verenigingen onveranderd blijft en 

kunt u aangeven welke verenigingen dat nu doen? 

3. Wat verandert er per 1 december 2017 in de kwaliteit van de plastic zak. Er komen immers 

scherpere onderdelen bij. Dat vraagt om een zak die hier voldoende tegen bestand is.  

4. Zijn de kroonringen al beschikbaar? Worden deze op verzoek van de burger(s) door de gemeente 

bevestigd? Zijn deze - als er veel aanvragen zijn - voldoende beschikbaar? 

 

 

 

Ondertekening: 

Datum indiening : 4-10-2017  

Fractie : VVD-Leefbaar Uden  

Naam indiener : Jeroen Willems  

Einddatum: 1-11-2017 

Id.nr. ibabs: 40 
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ANTWOORD OP SCHRIFTELIJKE VRAAG 
Artikel 38 Regelement van orde voor de vergaderingen 

en andere werkzaamheden van de Raad

 

Antwoord door:  ☒ college van burgemeester en wethouders van Uden  ☐ burgemeester 

Datum: 31-10-2017 

Antwoord: 

1. De bewoners worden hierover geïnformeerd. Na besluitvorming in maart is de nieuwe 

afvalinzamelmethode in lokale bladen bekend gemaakt. Daarbij is reeds vermeld dat er een 

stevigere zak voor het plastic verpakkingsafval, blik en drinkkartons komen en dat 

kroonringen voor dit afval bij de gemeente aangevraagd kunnen worden. In dit artikel is niet 

uitdrukkelijk vermeld dat papier door verenigingen en scholen ingezameld blijft worden, wel 

wordt dit in persoonlijke gesprekken met burgers benoemd.  

Op 14 november ontvangen de bewoners een informatiepakket thuis met uitgebreide 

informatie zoals een afval ABC, afvalkalender en een informatiekaart over alle wijzigingen, 

waaronder ook informatie over de papierinzameling. 

Op de website van de gemeente (www.uden.nl/nieuwe-afvalinzameling) kunnen bewoners nu 

al meer informatie over de nieuwe afvalinzameling vinden. 

Voor vragen, informatie, tips en voorbeelden kunnen bewoners vanaf half november terecht 

bij een speciaal hiervoor ingerichte pop-up winkel in het winkelcentrum van Uden. Deze 

pop-up winkel opent 15 november en is gedurende drie weken geopend tijdens winkeltijden. 

Daarnaast zal via de infopagina en social media in november en december ook informatie 

over de nieuwe afvalinzameling worden gepubliceerd.  

 

2. De verenigingen en scholen die nu papier inzamelen blijven ook na 1 december 2017 het 

papier inzamelen. In het informatiepakket en op de website wordt dit ook aan de bewoners 

gemeld. 

Diegene die het nu huis-aan-huis inzamelen gaan het straks met behulp van de 

papiercontainers inzamelen, de vereniging die nu een vaste container heeft en waar 

bewoners papier naartoe kunnen brengen, blijft het papier op deze manier inzamelen. 

Verenigingen en scholen die nu het papier inzamelen zijn:  

a) Bond van Ouderen 

b) Harmonie St. Caecilia 

c) Harmonie De Eendracht 

d) Gezamenlijke Buurtverenigingen Buitengebied 

e) Helios '72 

f) Invalidevereniging Odiliapeel 

g) CV De Keijeskijters 

h) Buurtvereniging De Rakt 

i) Scouting Jeanne d'Arc Uden 

j) RKSV Udi'19 

k) BS Jan Bluyssen / De Petteflet 

l) BS St. Jozef 

http://www.uden.nl/nieuwe-afvalinzameling
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m) BS De Meent 

n) BS t Mulderke / Cirkel 

o) BS De Palster 

p) BS De Springplank 

q) Stg. Udense Peuterspeelzalen 

r) BS De Vlonder 

 

3. Bij de inkoop van de PBD-zakken zijn specifieke kwaliteitseisen gesteld en de zakken zijn daarop 

getest. De nieuwe PBD-zakken zijn dus geschikt voor het inzamelen van plastic verpakkingen, blik en 

drinkkartons. 

 

4. De kroonringen zijn besteld en kunnen al worden aangevraagd. De gemeente start vanaf half 

november met het bevestigen. Mocht het aantal nu reeds bestelde kroonringen onvoldoende zijn, 

kunnen deze op korte termijn worden nabesteld. 

 


